
Protokoll styrelsemöte    
Axevalla Travförening Må 22 okt 2024   

   
Plats: Medlemslokalen 150 kvar   
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, 
Fredrik Handfast, Mats Kjellen, Caroline Fagerberg    

§ 1 Mötets öppnande    
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   
   

§ 2 Godkännande av dagordning    
  Dagordningen godkändes   
    
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.   

- Bo Larsson valdes   
   

§4 Protokoll    
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna    
   
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar   
Helena;   
-1 ny medlem B-tränare  
-Bidrag från Travsällskapet har  inkommit  
-Fråga om Medlemsavgift betald under november gäller 2025. 
 Styrelsen beslöt att detta gäller även i år. 
   
§6 Skrivelser :    
 -Inga inkomna 
   
 
 
 



§7 Rapporter  
Mats:  
Banmöte: 
-Parkeringsskyltar bakom gästhotellet uppsatta. 
-Elisabeth Sandin kan hjälpa till med guidning av nya gymnasiet om 
och när vi önskar. 
 
Möte med Lars och Roger 
Emma/Hans:Punkter som togs upp 
 
-Juniorjakten? 
 Samma upplägg som förra hösten med prisutdelning (sele o 
presentkort) av Fredrik vid nyårstravet 
 
-SMS-tjänsten med anläggningsmeddelanden funkar fortfarande inte 
för vissa aktiva? 
Lars tror att felet är hittat, de som har problem vänder sig till Lars. 
 
-Problem på medlemsfiket när restauranten är stängd vid för få 
bokningar? 
ATF/Mari kommer att få meddelande från Sara på eftermiddagen 
dagen före om rest är stängd. 
 
-Belysningstider träningsslingan? 
Kommer att vara tänt vardagar till kl 20:00 förutom Onsdagar till kl 
21:00. Lö/Sö släckt. 
 
-Sandbanan har dålig dränering vid regn på 3 ställen, kan vara 
okörbar flera dagar efter regn . 
Roger/Patrik går igenom vad som behöver göras samt vad det kostar. 
 
-Anläggningsavgifter o Boxhyror 2025 
Anläggningsavgiften blir oförändrad samt priset på boxhyra vid 
tävling överses. Enligt Lars är årskostnaden för att helt ta bort dem ca 



700 000 kr. ( Dokument över samtliga banors boxavgifter bifogas 
protokollet) 
 
-Medlemmar har påtalat olycksrisk om häst går ned i den branta 
slänten mot diket vid övergången träningsbanan till rakbanan ? 
Patrik kollar o punkten redovisas på nästa banmöte. 
 
-Boxdörrar i gamla stallängan är åtgärdade vad avser klämrisk av 
låskläpp, men risk kvarstår om dörren står halvöppen då häst går in.? 
Patrik kollar om hasp kan sättas upp som håller dörren i öppet läge 
(liknande de nyare boxdörrarna.) 
 
-Hästägarpokalen , upplägg och pris på maten? 
Samma upplägg som förra året samt efter önskemål från ATF ingen 
underhållning eller jippo som överröstar segerintervjuer samt 
prisutdelningar av våra sponsorer. Hans meddelar Lars/ Sara/ Erik om 
antal sponsorer/representanter som gäller senast 18/11. 
 
-Vattenpölar på stallbacken samt mellan skogsbanan och 
unghästbanan? 
Kommer att åtgärdas innan frosten kommer. 
 
Punkter från Roger/Lars 
-Skospiltan används inte i samma grad som förut då hovslagaren nu är 
anställd på travgymnasiet. Om vi inte skall använda den behövs 
platsen till hästhotellet. 
ATF/Emma kollar om vi kan få hit någon annan hovslagare som kan 
serva våra medlemmar någon dag i veckan. 
 
-Då boxarna blir färre vid tävlingsdagar på grund av nya proffstränare 
finns en risk att vi får använda färre utselningsboxar på tävlingsdagar 
med mycket starthästar. 
Lars skall göra vad han kan för att vi skall kunna träna även dessa 
dagar men vill bara påtala problemet som vi i så fall måste lösa. 
 



-BTR-Möte 
Emma: 
Möte per telefon 13 okt ,samt verksamhetskonferensen är framflyttad 
till 30 nov på Solvalla. Anmälan tas upp vid nästa möte 
 
BTR förhandlar sponsorskap med TR media gällande bidrag från 
ponny till stor häst 
 
Emma tog upp vilka saker som BTR drivit igenom och kontinuerligt 
jobbar med (Bifogas protokollet). 
 
-Sällskapets möte 14/10 
Emma 
ST styrelse kommer att träffa travsällskapets styrelse på Lundsbrunns 
Kurort den 16/10 
 
-Provlopp 
Fredrik: 
Herman Sundbom tillfrågad som speaker om vi behöver. Herman 
ställer upp om han kan. 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
-Hästägarpokalen 23/11 
Emma: 
Allt under kontroll 
Emma, Bosse, Mats, Fredrik, Helena och Hans närvarar om vi inte 
har starthäst denna dag. 
 
§9 Nya frågor 
 
Hans: 
Förslag angående inköp av reklampryl till medlemmar på 
provloppisen i maj. 
Lotta Ousbäck, Annika Walker, Helena Wallström , och Caroline fick 
i uppdrag att ta fram förslag till nästa möte 



  
 
 §10 Nästa möte   
   
-Medlemslokalen 150 kvar To 21 nov 18:30   
   
   
   
§11 Avslutning   
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.   
   
   

-----------------------------                      ----------------------------------    
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                             

   

……………………………..   
Justeras Bo Larsson  

                                        


